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Fjelltur
Eg høyrer ein song ifrå fjellet
frå tindar og våte myr
som lokkar meg opp ifrå bygda
til fjellheimens eventyr.

Der reinlaven kryp over rabbar
og dekker den magre jord
der myrull i fjellbrisen vaggar
og talar forutan ord.

Der inne på vide vidder
eg andar i djupe drag
mens heiloen vemodig varslar
ein gryande sommardag.

Bak snødekte høge tindar
stig tindrande sommarsol opp
ein kvilestein tett innved bekken
gjev ro i ein aldrande kropp.

Her vil eg nyte mi niste
og lytte til fjellbekkens sang
og kjenne ein liten fjellkar
krype opp på eit bestefarfang.

Finn Sandum
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STYRETS BERETNING FOR PERIODEN 
28. OKTOBER 2017 – 12. OKTOBER 2018

1. ÅRSBERETNINGEN
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www.ehf.one

ÅRSMØTE 
I  ETNEDAL HYTTEEIERFORUM

Kommunestyresalen 13. oktober kl. 13.00

a. Åpning ved leder
b. Godkjenning av innkalling og saksliste
c. Valg av ordstyrer og to til å underskrive  
 protokollen
1. Behandle EHF’s årsberetning

2. Behandle regnskap
3. Behandle innkomne forslag
4. Fastsette kontingent
5. Fremlegge budsjett
6. Valg

Leder Håkon Halvorsen Turitrøen Hyttevel 
Sekretær Arne Hektoen Fjellsbygda Hytteforening 
Kasserer Berit Holm Olsen Tonsåsen Hytteforening 
1. styremedlem Jon Steinar Andreassen Synfjellfoten Hytteforening 
2. styremedlem Grete Olsen Lenningen løypelag 
Revisor Knut Brekke Haukvegen Velforening 

Styret i perioden har bestått av:

Styret har hatt to fysiske møter, ellers har styret hatt 
kontakt via mail og telefon. Det er behandlet 32 saker. 
Alle sakene er fortløpende behandlet og lagt ut på 
hjemmesidene.
Styret begynner å se resultatet av sitt arbeid, et arbeid som 
vi nok trodde skulle gå noe raskere. For tiden  består EHF 
av 21 velforeninger, derav ett løypelag. Løypelagene betaler 

ikke kontingent. Så vidt vi har bragt i erfaring er det kun to 
velforeninger som nå ikke er med i EHF.
EHF har en liten kontingent, kun til drift av web-sider og 
eventuelle postale trykksaker ol.
Ingen av styrets medlemmer mottar honorar for sitt arbeid.
EHF skal ikke bli en mastodont med lange kommandolinjer. 
Det viktigste arbeider foregår i den enkelte velforening, 

EHF’s formål er å ivareta velforeningenes interesser ovenfor Etnedal 
kommune, grunneiere, lag og foreninger og andre aktører som driver 
nærings- og servicevirksomhet i Etnedal. Av saker som naturlig hører in-
nunder EHF’s bistand, kan nevnes kommunale skatter og avgifter, park-

eringsforhold, vei- vann- og kloakkforhold samt strømforsyningsavtaler. 
Hvis det ikke er av meget prinsippiell karakter for EHF’s medlemmer, 
kan ikke EHF engasjere seg i den enkelte hytteeiers eller leiers forhold. 
Etnedal HytteeierForum er politisk uavhengig.

UTDRAG AV VEDTEKTENE:
§2 Formål

FULLSTENDIG SAKSLISTE



og slik skal det fortsatt være. Styret setter stor pris på det 
arbeidet som legges ned i de enkelte vellene, og ønsker de 
fortsatt lykke til i arbeidet. Vi er her for dere om det er ting 
dere ønsker å ta opp.
EHF er registert i Brønnøysundregisteret med 
reg. nr. 917 917 914.

Vi har etablert faste møter med kommunen, to ganger i 
året, vår og høst. På vårmøtet aksepterte kommunen at 
Enedal Hytteeierforum (EHF) nå er høringsinstans. 
Neste møte med kommunen er 12. oktober.

Iht årsmøtevedtaket skal ett styremedlem være fra løype- 
lagene. Styret er derfor veldig fornøyd med at vi har fått 
med en representant fra Lenningen Løypelag, Grete Olsen.

Av de store sakene nevner vi kommunens arealplan, 
naturmangfold i Etnedal, trafikksikkerhetsplan for Etnedal, 
kommuneplanens samfunnsdel, vann- og avløpsplanene på 
Lenningen, reguleringsplanen på Synnfjellfoten II, som stort 
sett dreier seg om en voldsom fortettning. 
Kommunens administrasjon gjorde en god jobb og fjernet 
en mengde hytter fra planen. Et forslag hytteforeningen på 
Lenningen kunne leve med. Dette ble utrolig nok nedstemt 
av politikerne i kommunestyret, med en stemmes overvekt. 
Det var venstres representant, som har store næringsinter-
resser i området, som var tungen på vektskålen. 
Dermed måtte forslaget ut på ny høring. I skrivende stund 
har vi ikke resultatet.

Eiendomsskatten engasjerer svært mange, både hytteeiere 
og fastboende. Vi velger å tro at vårt påtrykk om å ikke 
øke den er hørt. Fremdeles ligger den på 4 promille. Men, i 
2020 vil det bli det ny verdivurdering, så da må den enkelte 
hytteier følge godt med på hva økningen blir.

Uenighet om vinterbrøyting av veier på Nordfjellstølen, har 
resultert i at flere hytteiere har gått til sak mot grunneier.  
Saken kommer opp i Valdres jordskifterett i september. 
EHF ble anmodet om å ta parti i saken, men ønsket ikke 

det,  fordi vi mente saken var en lokal strid som grunneier 
og hyttevel måtte løse i fellesskap. 
EHF ønsker å ta denne tvisten opp med Etnedal kommune 
for å unnga tilsvarende såre konflikter.

I løpet av sommeren har EHF fått inn utallige klager på 
veistandarden på fylkesveiene i kommunen.
EHF har sendt klagebrev til Oppland fylkeskommune og 
Statens Vegvesen, med kopi til Etnedal kommune ved 
ordfører. 
EHF sendte kopi av brevet samt videoer til Avisa Valdres og 
Oppland Arbeiderblad. 
Vi fikk svært god deknings i  Avisa Valdres, som hadde 
flere artikler og de la også ut alle videoene. I tillegg er hele 
brevet gjengitt i Norsk Hyttelags tidskrift.
Vi er svært godt fornøyd med trøkket i media, men det 
gjenstår å se hva Fylkeskommunen gjør. Etnedal kommune 
gjør også det de kan for å forbedre veistandarden på 
fylkesveiene.

Videre har EHF nok en gang tatt opp mobildekningen i 
kommunen, som er av veldig varierende kvalitet.  Den har 
blitt bedre etter vår første henvendelse, men her er 
kommunen “litt i lomma” på teleselskapene.

I forbindelse med at det ikke blir tillatt med parafin- 
oppvarming av boliger fra 2020, har EHF fått tilbakemelding 
fra Joker-butikken at de vil selge parafin i overskuelig 
fremtid. NB! Fritidsboliger under 70 kvm er unntatt fra loven!

EHF har også lagt ut info på web-sidene om hvordan man 
ter seg for å ta ned et ambulansehelikopter.

Det er viktig å opplyse om at alt vi produserer av doku- 
menter, referater, sakslister og videoer ligger på våre 
web-sider www.ehf.one
Her kan dere enkelt få tilgang til arbeidet som EHF har 
lagt ned. 
Web-sidene er vårt arkiv, og her vil dere vil finne svar og 
opplysninger på det arbeid som EHF nedlegger.



2. REGNSKAP
ETNEDAL HYTTEEIERFORUM
ORG.NR. 917 917 914
Stiftet 30.04.2015

Forslag til
RESULTAT PR. 31.08.2018 Regnskap Budsjett Regnskap Budsjett Budsjett

1.9.2017-31.8.2018 1.9.2017-31.8.2018 1.9.2016-31.8.2017 1.9.2017-31.8.2018 1.9.2018-31.8.2019
Konto Note

DRIFTSINNTEKTER
3600 Medlemskontingent 1   4 600   4 000   3 700   4 000   5 000 

SUM DRIFTSINNTEKTER   4 600   4 000   3 700   4 000   5 000 

DRIFTSKOSTNADER
6300 Leie lokaler   -     -     -     -     -   
6710 WEBhonorar   (365)   (500)   -     (500)   (500)
6800 Kontorrekvisita   -     -     -     -     -   
6840 Reklamemateriell   -     -     (1 500)   -     -   
6900 Telefon   -     -     -     -   
7700 Møter   -     (500)   -     (500)   1 000 
7770 Gebyr bank   -     -     (275)   -     -   
7790 Diverse kostnader   (72)   -     -     -     -   
8050 Renteinntekter   1   -     -     -     -   

SUM DRIFTSKOSTNADER   (436)   (1 000)   (1 775)   (1 000)   500 
DRIFTSRESULTAT   4 164   3 000   1 925   3 000   5 500 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

BALANSE 31.08.2018
2017 - 2018 2016 - 2017

EIENDELER
BANKINNSKUDD

1920 Landkreditt 9365 25 51163   6 089   1 925 
SUM EIENDELER   6 089   1 925 

EGENKAPITAL
2050 Akkumulert resultat   1 925   -   
8890 Årets resultat   4 164   1 925 

SUM EGENKAPITAL   6 089   1 925 

Note 1 Medlemmer Bet.for 2017-2018 Bet.for 2916-2017
  1 Bamserud/Skarvass Vel   300 
  2 Espelifjell Hytteforening   300 
  3 Fjellsbygda Hytteforening   500   500 
  4 Flatland Hytteeierforening   100 
  5 Gamlestølen Vel   500   500 
  6 Haukvegen Velforening   100   100 
  7 Leningen Hytteeierforening   500   500 
  8 Nordfjellstølen Hytteeierforening   500 
  9 Skåletjednet Velforening   300   300 
  10 Skåletjernshøgda Hytteforening   100   100 
  11 Synnfjellfoten Hytteeierforening   500   500 
  12 Søndre Fjellsbygda Hyttevel   300 
  13 Tobakkhuset Hytteforening   100 
  14 Tonsåsen Hytteforening   500   500 
  15 Turitrøen Hyttevell   300   300 
  16 Åsletta Hyttevel   100 

  4 600   3 700 
Antall medlemmer   13   12 

14.09.2018  Regnskap -bokføring 01.09.2017-31.08.2018.xls

Regnskapet viser et overskudd på årets drift med kr. 4.164,00.



6. VALG

Leder Håkon Halvorsen Turitrøen Hyttevel På valg Ikke gjenvalg Velges for ett år
Sekretær Arne Hektoen Fjellsbygda Hytteforening På valg  Velges for to år
Kasserer Berit Holm Olsen Tonsåsen Hytteforening Ikke på valg        –
1. styremedlem Jon Steinar Andreassen Synfjellfoten Hytteforening På valg   Velges for to år
2. styremedlem Grete Olsen Lenningen løypelag Ikke på valg        –
Revisor Knut Brekke Haukvegen Velforening På valg Tar gjenvalg Velges for to år.

STYRET I  ETNEDAL HYTTEEIERFORUM

Håkon Halvorsen
 Leder

Fra Turitrøen Hyttevel

Arne Hektoen 
Sekretær

Fra Fjellsbygda Hytteforening

Berit Holm-Olsen 
Kasserer

Fra Tonsåsen Hytteforening

Jon Steinar Andreassen 
1. styremedlem

Fra Synnfjellfoten Hytteierforening

Grete Olsen 
2. styremedlem

Fra Lenningen Løypelag

  Dagens kontingent er som følger :
Velforeninger med  0 – 25 medlemmer  betaler kr. 100,– pr. velforening
Velforeninger med  26 – 50 medlemmer  betaler kr. 300,– pr. velforening
Velforeninger med  51 medlemmer og oppover  betaler kr. 500,– pr. velforening

3. INNKOMNE FORSLAG

4. FASTSETTE KONTINGENT

Styret foreslår at kontingenten skal forbli uforandret.

5. FREMLEGGE BUDSJETT

Ingen innkomne forslag.

Se forslaget til budsjett i siste kollonne i regnskapet.



7. REVISORS BERETNING


